

Disclosure of Material Information

**To: Bahrain Bourse; and
: Dubai Financial Market**

Ithmaar Holding B.S.C would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين، و
/ سوق دبي المالي

تعلن شركة الإثمار القابضة ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	7 April 2024	التاريخ	7 أبريل 2024
Company Name	Ithmaar Holding B.S.C.	إسم الشركة	شركة الإثمار القابضة ش.م.ب.
Trading Code	ITHMR	رمز التداول	ITHMR
Subject	Update on the Progress of the Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios	الموضوع	مستجدات وتطورات المحادثات للإستحواذ على محافظ شركة الإثمار القابضة للتمويل والإستثمار
Material Information	GFH Financial Group B.S.C. ("GFH") and Ithmaar Holding B.S.C. ("Ithmaar") would like to update the shareholders that they are continuing discussions for GFH to acquire Ithmaar's financing and investment portfolios. Discussions are in progress to finalize and agree on the transaction structure. The discussions are subject to due diligence and regulatory approvals. Shareholders will be informed of any further developments on regular basis.	المعلومات الجوهرية	تود مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب. (ويشار إليها بـ "جي إف إتش") و شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. (ويشار إليها بـ "الإثمار") إعلام السادة المساهمين بإستمرارية المحادثات المتعلقة بالإستحواذ على محافظ الإثمار للتمويل والإستثمار حيث أن المناقشات جارية لوضع اللمسات الأخيرة على هيكل الصفقة والاتفاق عليها. تخضع المناقشات للعناية الواجبة والموافقات الرقابية لكلا الطرفين، كما وسيتم إبلاغ المساهمين بالتطورات في هذا الصدد بشكل دوري.
Impact on Financial Position	To be disclosed in due course.	الأثر على المركز المالي	سيتم الإعلان عنه في حينه.



Previous relevant disclosures (if any)	6 March 2024 - Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios	6 مارس 2024 - إجراء محادثات للإستحواذ على محافظ إثمار للتمويل والإستثمار	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)
--	---	--	----------------------------------

Name	Saqib Mustafa	ثاقب مصطفى	الإسم
Title	Authorized signatory	توقيع مخول	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			